
Agenderingsverzoeken ingekomen stukken

De fracties kunnen agendering vragen van ingekomen stukken. Deze verzoeken worden doorgeleid 
naar de agendacommissie voor agendering in de commissies. Hieronder volgt een overzicht van de 
ingediende agenderingsverzoeken met een korte motivering.

Lijst ingekomen stukken d.d. 9 oktober 2019

SGP

 B2.31 (besluit B&W inzake project Railterminal): wij hebben kennisgenomen van de memo 
van B&W over dit onderzoekstraject, we willen bespreken hoe het onderzoekstraject gelopen 
is en op welke wijze en met welke reden één van de initiatiefnemers het onderzoek heeft 
gestopt

 B3.33 (Besluit B&W inzake Rapport inname asbesthoudend afval van particulieren door Vink): 
we willen weten hoe het verder moet met de inzameling van dit afval nu Vink hiermee stopt

ChristenUnie

 B-3.14 Behoefteonderzoek atletiekaccommodatie c.a.

CDA wil dit graag bespreken in samenhang met het “amendement huisvesting diverse 
sportactiviteiten “ als ingediend en aangenomen bij de kadernota en ook in samenhang met de 
beantwoording 12 juni van de schriftelijke vragen omtrent huisvesting van sportverenigingen.

Pro’98

 B-2.34: Groeneslinger Voorthuizen

Pro’98 wil met de wethouder en betrokken partijen (Plaatselijk Belang) spreken over gefaseerde 
uitvoering.

 B-3.14: Behoefteonderzoek atletiekaccommodatie c.a.

Pro’98 wil met het college bespreken of alle initiatieven gekend worden en op welke wijze die 
betrokken zijn binnen dit proces.

CDA

 A-1 motie gemeente Heemstede inzake Gemeentefonds



CDA wil dit bespreekbaar maken om te bezien of wij hier binnen onze gemeente ook wat aan kunnen 
doen;

 B-2.31 project railterminal. 

CDA wil bespreken waarom partijen zich hebben teruggetrokken en om te bezien wat er nog wel 
mogelijk is.

 B-3.14 behoefteonderzoek atletiek accommodatie c.a.

CDA wil in gesprek met de wethouder wat de status is en wat de wij hiervan kunnen en mogen 
verwachten.

Lokaal Belang

 B-2.34 Groene slinger Voorthuizen.

LB wil het proces en de inhoud over de uitvoering goed volgen, mede n.a.v. de aangenomen motie. 
Voorthuizen wacht te lang op vergroening en LB wil graag vaart in het proces.

 C-1 uitrol 5G

Dit gecompliceerde onderwerp verdient aandacht. Daarom heeft LB een memo over dit onderwerp 
gevraagd die zij met deze brief willen agenderen. In de brief wordt een aantal vragen gesteld die LB 
graag beantwoord ziet. LB wil daarnaast graag weten of de gemeente keuzemogelijkheden heeft 
m.b.t. de plaatsing van 5G-masten en of bestaande structuren in de omgeving moeten wijken voor 
5G-masten.

VVD

-

Burger Initiatief

-


